
Gimnazija Škofja Loka 

 

Datum: 3. 2. 2023 

 

ZAPISNIK 

8. redne seje UO DŠS, ki je potekala v petek, 3. 2. 2023, ob 9:45 v učilnici 239, Podlubnik 1b, 

Škofja Loka.  

 

Na seji so bili prisotni: 

1. Hana Kolendo, predsednica 

2. prof. Tanja Gartner, mentorica 

3. Lana Primožič, članica 

4. Lucija Žakelj, članica 

5. Tina Urbančič, članica 

6. Aiša Tabaković, članica 

7. David Šuštar, član 

8. Tomaž Jelenc, svetovalec 

9. Matija Jan Vražič, član 

10. Jaka Perme, član 

 

 

Na seji so bili odsotni: 

1. Žiga Biček, tajnik 

2. Eva Družinec, članica 

3. Ema Lenc, članica 

4. Jera Šubic, članica 

 

 

 

 



UO je sprejel naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Dan brez nahrbtnika 

2. Valentinovo 

3. Puloverji 

4. Razno 

 

K točki 1 

David Šuštar komentira slabo organizacijo dogodka. Pravi, da je bila promocija izvedena 

prepozno in da so bili člani UO zelo neodzivni. Doda še, da bi pri takih dogodkih morali 

sodelovati vsi člani UO. Prof. Tanja Gartner predlaga, da bi bila naslednjič na dan brez 

nahrbtnika določena točka za slikanje, kamor bi se dijaki prišli slikat. 

 

K točki 2 

Hana Kolendo vpraša, kje je škatla, ki je bila uporabljena za valentinovo v preteklem letu. 

Glede škatle se bo vprašalo Lano Primožič. Valentinovo bo potekalo v torek, 14. 2. 2023. Ta 

dan se bo delila valentinova pošta, ki jo bodo dijaki lahko oddali v ponedeljek, 13. 2. 2023, in 

v torek, 14. 2. 2023, do konca 5. šolske ure. Pošto bosta razdelila Matija Jan Vražič in Aiša 

Tabaković. Grafiko za promocijo dogodka bo naredila Ema Lenc, Lana Primožič pa bo naredila 

objavo in poskrbela za promocijo na družabnih omrežjih Gimnazije Škofje Loke. Promocijsko 

grafiko bo objavljena v zadnjih dneh počitnic, da bomo dijaki pravočasno videli. Hana 

Kolendo bo sestavila še vabilo, ki bo poslano preko eAsistenta. 

 

 

K točki 3  

Hana Kolendo poroča, da je vse pripravljeno in namerava poslati naročilo za puloverje še ta 

dan. Naročilo se bo tudi 5 dodatnih puloverjev z denarjem iz sklada DŠS v vseh velikostih in v 

barvi, ki bo najbolj popularna med naročili. 

 

K točki 4 

Tomaž Jelenc predlaga, da bi se znotraj UO člani razdelili po odborih že pred spremembo 

statuta. Hana Kolendo pove, da bo po zimskih počitnicah sklicala izredno sejo na to tematiko. 

 



Tomaž Jelenc predlaga, da se kupone za zmagovalca za najboljši nenahrbtnik razdeli prvim 

trem najbolj všečkanim nenahrbtnikom in ne le prvemu. Člani UO se s predlogom strinjajo. 

 

Na seji se določi Emo Lenc za izdelavo grafik za pustovanje. Hana Kolendo nagovori člane UO, 

naj se dogodka aktivno udeležijo. Potrebno se bo še dogovoriti, kdo bo fotografiral in 

poskrbel za objavo pustovanja na družabnih omrežjih.   

 

Hana Kolendo komentira slabo udeležbo sej UO. Pove, da naj si člani UO rezervirajo čas za 

termine rednih sej in naj ne bodo odsotni zaradi učenja ali malice. 

 

Hana Kolendo sporoči, da se je dan pred sejo na povabilo podjetja Always udeležila 

predavanja v Ljubljani v Selfie city. Od tam je dobila ponudbo, da lahko našim dijakom 

ponudijo zastonj vstop v Selfie city, če se predhodno prijavijo. Člani UO sprejmejo sklep, da 

sprejmejo to ponudbo, ampak jo bodo dijakom oglaševali le prek Instagram profila Gimnazije 

Škofja Loka. 

 

 

Seja UO DŠS se je zaključila ob 10:10. 

 

V Hrušici, dne 3. 2. 2023 

 

Zapisnik zapisal      Zapisnik potrjuje 

  David Šuštar        Hana Kolendo 

  Član UO DŠS                Predsednica UO DŠS 


